图书基本信息

书名:《北大绿卡·七年级英语下·外研新标准衔接版》

13位ISBN编号:9787560286716

10位ISBN编号:7560286712

出版时间:2012-12

出版社:东北师范大学出版社

作者:陈旭东

页数:162

版权说明:本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com

内容概要

《北大绿卡-七年级英语(2013春下)(外研新标准衔接版)(新版)》,本书是与外研新标准衔接版七年级英语下册教材配套使用的同步教学辅导书,以课时为编写单位,根据教材内容设置"知识网络导航"、"课内基础训练"、"综合能力提升"、"课标中考真题"等栏目,讲练结合,以练为主。

书籍目录

Module 1 Lost and Found Unit 1 Whose bag is this? Unit 2 Are they yours? Unit 3 Language in use Module 2 What can you do? Unit 1 I can play the piano. Unit 2 I can run really fast. Unit 3 Language in use Module 3 Making plansIS Unit 1 What are you going to do at the weekend? Unit 2 We're going to cheer the players. Unit 3 Language in use Module 4 Life in the future Unit 1 Everyone will study all home. Unit 2 Every family will have a small plane. Unit 3 Language in use Module 5 Shopping Unit 1 What can I do for you? Unit 2 You can buy everything on the Internet. Unit 3 Language in use Module 6 Around town Unit 1 Could you tell me how to get to the National Stadium? Unit 2 The London Eye is on your right. Unit 3 Language in use Module 7 My past life Unit 1 I was horn in asmall village. Unit 2 I was born in Quincy. Unit 3 Language in use Module 8 Story time Unit 1 Once upon a time. Unit 2 Goldilocks hurried out of the house. Unit 3 Language in use Module 9 Life history Unit 1 He left school and began work at the age of 12. Unit 2 He decided to be an actor. Unit 3 Language in use Module 10 A holiday journey Unit 1 What did you do? Unit 2 This morning we took a walk. Unit 3 Language in use Module 11 Body language Unit 1 They touch noses! Unit 2 Here are some ways to welcome them. Unit 3 Language in use Module 12 Western music

Unit 1 It's so beautiful!

Unit 2 Vienna is the centre of European classical music.
Unit 3 Language in use
单元综合测试卷
期中测试卷
期末测试卷
参考答案

精彩短评

- 1、是复习、预习的好帮手。
- 2、是一本不错的书,内容不错,很吸引人,值得推荐
- 3、题型设计有梯度,一个模块一个单元的练习很详细,适合初一学生
- 4、不难也不容易,水平适中,对于中上水平的学生有帮助。
- 5、基本涵盖了所有考试要点,对孩子学习很有帮助。
- 6、这个内容很不错的,对孩子绝对有帮助,只是印刷的纸质薄了点,答案本应该好好的编排下,这样的顺序不好找

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com